
Zápis z porady vedení konané dne 12. 5. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Bartošek, Regner, Kohoutková, Matyska, Holub, Křenek, Ledvinka, 

Dostál, Račanský, Veselý, Kohoutková, Novotná Buršíková 

 

1. Výkonnostní příplatky  

– Divizní vedoucí zpracují návrhy hodnocení pracovníků do konkrétních částek 

výkonnostních příplatků, zašlou řediteli ve formě tabulky zobrazující dosavadní versus 

nová hodnocení. Toto zpracovat pro všechny s výjimkou pracovníků zařazených či 

navržených v kategorii „vizionář“. Návrhy na snížení zvýraznit modře, tabulka hotová 

do konce týdne.  

– Matyska pošle divizním seznam vizionářů, během týdne s nimi prodiskutuje, kdo 

v této kategorii zůstane, kdo ne. Divizní vedoucí zašlou výhradně řediteli případné 

křížové komentáře – názor na vizionáře z ostatních divizí.  

– Šrubařová upozornila na příplatky za vedení interních projektů – divizní zkontrolují 

oprávněnost funkčních příplatků nespojených s liniovým vedením, zjistí, zda jsou stále 

aktuální, napíší stručnou anotaci dotyčného projektu, zdůraznit velikost řízeného týmu 

a období trvání projektu (pohlídat ukončení před únorem 2015, jinak budou funkční 

příplatky rovněž přiznány do tohoto data).  

 

2. Dlouhodobý záměr MU  

– V současné době probíhá sběr námětů pro diskusi (velké strategické směry) – budou 

odeslány ve středu 14. 5.  

– Diskuse, byly identifikovány tyto klíčové celky:  

o open data, open access, LTP (Bartošek) 

o přístup k EIZ (Bartošek) 

o podpora informačních systémů – jako součást většího celku z IS (Kohoutková) 

o bezpečnost (Holub, Kohoutková) 

o uživatelská podpora (Křenek) 

o vědecké IT (Holub, Křenek) 

o standardní IT (Křenek) 

o konsolidace IT infrastruktury a péče o ni (Regner)  

o budova pro ÚVT (Matyska) 

o komunikační strategie – web, sociální sítě 

 

3. Kontrola úkolů z minulé porady  

– Schůzky s odděleními do prázdnin – divizní se vyjádří řediteli, a to i ve smyslu, že 

schůzky nechtějí (do 19. 5.) 

– Proběhla schůzka ředitele s Křenkem a Strejčkovou, jednání o dalším zaměření 

oddělení vývoje software bude pokračovat. 

 

4. OP VVV  

– Ředitel poděkoval Křenkovi za zaslání návrhů a komentářů k oblastem, které se nás 

týkají. 

– Do každého týmu budeme posílat jednoho člověka, kolegium prodiskutovalo 

jednotlivé oblasti a navržené osoby. Za evidenci a kontrolu odpovídá Křenek 

(zástupce v komisi) a Dostál (zástupce ředitele pro VaV). 

 



5. Ostatní  

– Diskuse o nové podobě SAFE Q – potřeba rozlišit tisky pro studenty, pro 

zaměstnance, vyřešit nový systém placení. Koordinací dalšího postupu pověřen Veselý 

(kontrola 26. 5.) 

– Matyska informoval o schůzce s Antolem – tento týden bude vyjasněna velikost týmu 

pro tvorbu webu MU, konkrétní osoby. Matyska prodiskutuje s kancléřkou a Janyškou 

začátek práce.  

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


